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Referat 
Bestyrelsesmøde den 21 september 2022 
Referent: Søren 22. april 2022 rev. A 

Deltagere: 
Lene, Ole, Henrik, Jørgen, Søren, Helen 

Afbud: 
Kirsten 

1 Affaldsordning med forventet start primo september 2021 
Søren deltog i møde mandag den 19. september hos Furesø Kommune om placering af den fælles 
affaldssortering. Ud over Søren deltog kommunens forvaltning, en affaldskonsulent fra Vestforbrænding og 
to af naboerne på den anden side af cykelstien. Begge naboer var meget kede af den indtil nu besluttede 
placering overfor nr. 1. 

Ud over en konstatering af forløbet tilbød kommunen at undersøge, om det kunne være en mulighed at 
etablere en fælles sorteringsplads for børnehaven og foreningen ved børnehavens eksisterende 
sorteringsplads. Og Søren gav på bestyrelsens vegne tilsagn om, at en sådan løsning kunne fremlægges for 
en ekstraordinær generalforsamling i grundejerforeningen. 

Kommunen og affaldsoperatøren tilkendegav, at vi ikke skulle være urolige på grund af tidsfristen. Vi ville 
ikke blive udsat for krav om omlægning, så længe denne proces stod på. 

På den baggrund sluttede mødet. (Kommunens opsamling er vedhæftet.) 

2 El-ladestandere 
 Ole refererede status på at få udret en billigere løsning så vi ikke sprænger budgettet. Og er ved at bygge 
en projektbeskrivelse op. Når projektbeskrivelsen er færdig, vil bestyrelsen sende den i høring eller 
indkalde til ekstraordinær generalforsamling alt efter hvad den viser. 

Det ser ud til, at der findes en billigere løsning for at etablere de besluttede to standere med hver to stik. 
Den billigste løsning indebærer at nogle beboere fratages muligheden for at vælge den individuelle løsning 
som vi på tidligere generalforsamling har åbnet op for. Ole undersøger også prisen på placeringer, der ikke 
fratager nogle af beboerne muligheden for selv at etablere en løsning. 

3 Arbejdsdag den 5. november kl. 10.00 
 Ole inviterer, Jørgen bestiller container. 

Fællesopgaverne til arbejdsdagen er: 
Klipning af fælles hække. 
Beskæring af træer og buske 

Opgaver som vedligeholdelsesområderne varetager: 
Græsslåning på fællesarealer. 
Renhold af fællesarealer. 



Lugning af kantsten langs med asfalt. 
Skæring af græskanter langs med stier. 
Lugning under hække, buske m.v. 
Snerydning af gangstier, kørebaner og parkeringspladser. 
Glatførebekæmpelse af gangstier, kørebaner og parkeringspladser. 

5 Eventuelt 

Varmeforsyning 
Den 28. september behandler kommunalbestyrelsen forslag til fjernvarme i kommunen. Vi bliver dækket og 
for tilbudt fjernvarme i perioden 2024 – 2027.  

Nybyggeriet ved den gamle gård på Birkevang 
Naboen har lånt plads til en trampolin frem til udgangen ag september, så skal den være væk. 
Der har været klager over musik fra byggepladsen, men pt er det stoppet. 

Emner til GF 
- Fældning af træer ved Birkevang 
- EVT. El-ladestandere alt efter økonomi og placeringer 
- EVT. Affaldssortering til fornyet beslutning  
- EVT Ekstraordinært kontingent på grund af investeringsbehovet. 
- EVT. Køb af nye borde bænke sæt 

6 Næste bestyrelsesmøde 
Mandag den 31. september kl. 20.00 hos Ole 

 

  



Opsamling på møde vedr. affaldsstandplads i Ravnehusparkens 
Grundejerforening 

 
Morten Specht <mos2@furesoe.dk> 21. september 2022 kl. 13.03
Til: Søren Kastoft <sorenkastoft@gmail.com>, Jacob Ekstrøm <jacob@varga.dk>, 
"johanssonpless@gmail.com" <johanssonpless@gmail.com>, Helle Bank <hba@furesoe.dk>, Anders Dorph 
<ado@furesoe.dk>, "Mia Vest Schelbli (MSCH)" <MSCH@vestfor.dk> 

Kære alle  

Hermed en kort opsamling på vores møde i mandags.  

Vi aftalte, at forvaltningen undersøger muligheden for, at foreningen deler standplads med Børnehuset 
Bøgely, hvorpå Søren (hvis løsningen accepteres i forvaltningen) kan vende denne med baglandet i 
foreningen. Forvaltningen forventer at komme med en melding vedr. børnehaven inden udgangen af 
oktober og forhåbentlig tidligere.  

Indtil dette er afklaret, er projektet i foreningen sat i bero. Forvaltningen prioriterer dialog og afdækning af 
mulighederne fremfor implementering inden nytår. Så selvom alle parter formentlig ønsker sagen 
afsluttet, er det således ikke et ’must’, at løsningen er implementeret inden udgangen af 2022.  

På mødet deltog formanden (Søren) for Ravnehusparkens Grundejerforening, samt Ravnehusvej 10c og 
12. Fra forvaltningen deltog afdelingschef Helle Bank, jurist Anders Dorph og undertegnede. Fra 
Vestforbrænding deltog Mia Schelbli. 

Venlig hilsen 

Morten Specht 
Affalds- og varmeplanlægger 

Center for By og Miljø 

Furesø Kommune 
Stiager 2, 3500 Værløse 
Tlf: 7216 2494 

  
 

 


